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Jacek Bulawa

Radny Rady Miasta Wloclawek

Sz. P. Marek Wojtkowski

Prerydent Wloclawka

Zwracam sig z proSb4 o zapewnienie odpowiedniego rozttii4zznia w sygnalizacji

Swietlnej na skzyZowaniu ulicy Polnej z ulic4 Barsk4, uwzglgdniaj4cego oczekiwania

wszystkich uczestnikow ruchu drogowego. Obecny system nie uwzglgdnia w tym miejscu

pojazd6w jednoSladowych, co powoduje i2 w przypadku oczekuj4cego na skzJ-Zowanru

motocyklisty Swiatlo mo2e sig zmienii dopiero, gdy nadjedzie obok samoch6d.

Z wyrazami szacunku
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